
“Meer dan voetbal alleen” 

 

Zeer geacht College, zeer geachte leden van deze Gemeenteraad,  

Sinds 1953 is onze vereniging O.S.S. ’20 te vinden op sportpark Rusheuvel. Naar 
verluidt het op 2 na in oppervlakte grootste sportpark van ons land. Niet dat dit 
zo belangrijk is, maar misschien is het wel het mooiste! Duizenden sporters, 
jong en oud, zijn er te vinden – tenminste in betere tijden – en actief als lid van 
een van de talrijke sportverenigingen: Rusheuvel is dan “een dorp gelijk”. 

Wij hebben ons aandeel hierin met momenteel 13 heren-seniorenteams, met 3 
damesteams, met 1 G-team (gehandicaptenteam), met 57 jeugdteams, met 1 
zaterdag-seniorenteam en veel kabouters….. Het maatschappelijk belang van 
een dergelijke sportvereniging mag duidelijk zijn met jong en oud in grote 
getale sportief actief en sociaal in contact. Des te pijnlijker zijn de 
accommodatieproblemen, die wij al geruime tijd ondervinden, speciaal met 
veld 2. 

Ons gedenkboek ter gelegenheid van het 90-jarig bestaan draagt de titel: 
“Meer dan voetbal alleen”. Deze slogan leeft al binnen onze vereniging sinds de 
jaren ’80. Het besef, dat een sportvereniging geen eiland is maar op velerlei 
manieren verbonden kan zijn met de omringende samenleving, speelde al 
vroeg in onze vereniging. Momenteel vertaalt zich dat in het streven om onze 
accommodatie voor meer zaken dan “alleen” voetbal te gebruiken en te laten 
gebruiken voor andere groeperingen in onze Osse samenleving: dus andere 
maatschappelijke functies in huis op Rusheuvel. Dit zal er ook toe gaan leiden 
dat onze accommodatie veel meer open zal zijn dan tot nu toe gebruikelijk. Dit 
alles vereist een goed plan van aanpak met gevarieerde ideeën  vanuit de 
samenleving, te beginnen met de omringende wijk. Wij zijn bezig met een 
omvangrijk project als het binnenhalen van buitenschoolse opvang. Andere 
sportverenigingen zijn welkom en ook leden van andere maatschappelijke 
verenigingen. Lezingen worden mogelijk en huiswerkbegeleiding. De bedoeling 
is om onze accommodatie intensiever te benutten: als het ware de klok rond 
met meer vrijwilligers en grotere bedrijvigheid. 



Al in de jaren ’30 van de vorige eeuw worden voorzichtig stappen gezet om tot 
een jeugdafdeling te komen. Vanaf het begin is het doel tot op de dag van 
vandaag onveranderd gebleven: de kinderen leren voetballen maar vooral 
plezier te doen beleven met hun spel. Iedereen is vanaf het begin welkom om 
te sporten en te bewegen; dat is het centrale doel. Kon men ook nog een aardig 
balletje trappen, dan was dat mooi meegenomen. Een gezonde jeugdafdeling 
vormt de basis  van alles binnen de vereniging zelf, maar ook naar de 
samenleving. Wij verheugen ons momenteel over 57 jeugdteams en veel 
kabouters. Een omvangrijk geheel, dat een dito organisatie vereist. Maar denkt 
U eens in wat het belang is voor de huidige samenleving van zovele jongens en 
meisjes die sporten, die sociaal contact hebben, die gecorrigeerd worden en 
ook zich zelf leren corrigeren. In onze huidige tijd is het belang hiervan 
nauwelijks te overschatten. 

In 2019 heeft O.S.S. ’20 van harte het Osse Sportakkoord ondertekend: iedere 
Ossenaar gaat meer bewegen voor een gezond leven! Wij willen in onze stad 
behoren tot de vitale sportaanbieders in een op onze accommodatie fysiek en 
sociaal veilige en rookvrije omgeving, voor meerdere doelgroepen en met 
verschillende vormen van lidmaatschap (traditioneel en flexibel), zo veel 
mogelijk energie neutraal en met open mind voor verdere innovatie. 

In deze inspreektijd, waarvoor onze dank, is de aandacht vooral op deze 
toekomst voor een sterke, vitale vereniging gericht. Wij maken hier 
vorderingen mee en streven naar een multifunctionele accommodatie als 
onderdeel van de omringende gemeenschap. Wij beschikken over 2 grasvelden 
en 3 kunstgrasvelden, waarvan 1 samen met de buren van  DESO. Dit is krap 
voor ons, maar het gaat goed als alles in orde is en er geen kink in de kabel 
komt, zoals de afgelopen tijd met veld 2. Bovendien is er dan nog de KNVB, bij 
wie voor 15 juni j.l. de stand van zaken met alle elftallen en de beschikbare 
velden moest zijn aangegeven voor het komende seizoen! Wij hebben ons 
genoodzaakt gezien ook het momenteel uit de roulatie zijnde veld 2 als 
beschikbaar per 1 september a.s. op te geven. We komen er anders niet uit 
met trainingen en competities. Dit spookt bij ons rond al sinds de helft van 
2018… Als een en ander onverhoopt per september a.s. met veld 2 nog niet zou 
lukken, dan hebben wij met onze leden en gasten een groot probleem, dat niet 
meer uit te leggen is. Alles moet uit de kast worden gehaald om dat onheil te 



voorkomen en bij O.S.S. ’20 in kalenderjaar 2020 een positief geluid te kunnen 
laten horen  voor deze 100-jarige! 

De problemen, waarmee wij te maken hebben, zijn des te pijnlijker omdat onze 
ontwikkeling richting vitale vereniging en verankerd in de Osse samenleving, 
wordt belemmerd. Dat kan niet de bedoeling zijn. Wij hebben er vertrouwen in 
dat Raad en College voor ons met een oplossing komen! 
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